



Dr. J Don Richardson, MD, FRCPC
Professor, Department of Psychiatry, Western University
Medical Director, St. Joseph's Operational Stress Injury Clinic- Scientific
Director, MacDonald Franklin OSI Research Centre-Parkwood Institute
Associate Scientist- Lawson Health Research Institute
Assistant Clinical Professor, Adjunct, Department of Psychiatry and
Behavioral Neuroscience, McMaster University

Dr J. Don Richardson, M.D., FRCPC
Professeur, département de psychiatrie de l'université Western Directeur
médical, St. Joseph's Operational Stress Injury Clinic
Directeur scientifique, MacDonald Franklin OSI Research Centre-
Parkwood Institute
Scientifique associé, Lawson Health Research Institute
Professeur adjoint d'enseignement clinique, auxiliaire, Département de
psychiatrie et de neurosciences comportementales de l'université
McMaster

Dr. Richardson is a psychiatrist, Professor, Department of Psychiatry-Western, Medical Director of St. Joseph's Operational Stress Injury (OSI) Clinic in London and the Scientific Director of the MacDonald Franklin OSI research Centre at the Parkwood Institute. He is a fellow with the Canadian Institute for Military and Veteran Health. For more than 25 years he has been a clinician researcher and educator focusing on military and veteran health. Dr. Richardson has more than 70 published articles and book chapters on risk factors for PTSD and suicidal ideation, sleep disturbances, treatment outcomes and the impact of PTSD on quality-of-life

Le Dr Richardson est psychiatre, professeur dans le Département de psychiatrie à l'Université Western, directeur médical de la St. Joseph's Operational Stress Injury (OSI) Clinic à London et directeur scientifique du MacDonald Franklin OSI Research Centre au Parkwood Institute. Il est membre de l'Institut canadien de recherche sur la santé des militaires et des vétérans. Depuis plus de 25 ans, il est chercheur clinicien et éducateur spécialisé en santé des militaires et des vétérans. Le Dr Richardson compte à son actif plus de 70 articles publiés et chapitres de livres sur les facteurs de risque de l'état de stress post-traumatique (ESPT) et d'idéation suicidaire, les troubles du sommeil, les résultats des traitements et l'impact de l'ESPT sur la qualité de vie.